
s.z. Žáaost Jiřího Němečka o zahrnutí pa.č. 470140 do územního plánu jako

určenou k zastavění - vedené pod C-i.1912020.

M Klouda přednesl žádost Jiřího Němečka o zahrnutí pa.ě.470140 do zpracovávaného

územního plánu jako urěenou k zastavění a dále vyzval přítomnou pÍ. Němeěkovou

k objasněni záměru této žádosti,

Návrh Usnesení:
Zastupitelstvo bere na vědomí uvedenou žádost,

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0

Usnesení č.6

Zastupitelstvo bere na vědomí uvedenou žádost.

-s.l Žaaost o finanČní příspěvek Zo ČSoP Rokycany Č.j. 2012020.

M Klouda přednesl žádost o finanční příspěvek ZO ČSOP Rokycany.

Návrh Usnesení:

Zastupitelstvo schvaluje příspěvek ve výši 1000.-Kě

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0

Usnesení č. 7

Zastupitelstvo schvaluje příspěvek ve výši 1000.-Kč

6. Usnesení.

M Klouda - všechny návrhy Usnesení byly odhlasovány.

7. Diskuse.

M Klouda dal prostor pro diskusi přítomné veřejnosti na zasedání ZO. Do diskuse se
přihlásila pí. Monika Lavorenti s poznámkou, že na webových stránkách nejsou vyvěšeny
vyhlášky obce Trokavec a zápisy z veřejného zasedání ZO. DáIe požádala o informaci ve věci
plánované výstavby Zvoničky v obci Trokavec.
M Klouda odpověděl, že Obecně závazné vyhlášky vydané obcí Trokavec jsou k dispozici na
OU Trokavec, tato věc bude v budoucnu řešena a zápísy ze zaseďáni ZO není povinnost
zveřejňovat elektronicky. Tyto jsou taktéž k dispozici k nahlédnutí na OÚ. Dále byla
poskytnuta informace k plánované výstavbě zvoničky.
Dále se p. Lavorenti dotázal, proč se obecní osvětlení zhasiná od 24.00 hod do 04.00 hod. M
Klouda uvedl, že je to jednak z úsporných důvodů a také na podněty oběanů.


